
Energi-, Forsynings- og Klimaudvalget

Til: Energi-, forsynings- og klimaministeren

Dato: 26. februar 2019

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

EFK alm. del

Spørgsmål 225

Vil ministeren redegøre for årsagen til, at solcelleanlæg, der eksempelvis er dimensione-

ret til 7,2 kW, er elektronisk begrænset pga. lovgivningen til at producere 6 kWh, og at

man derfor ikke udnytter hele sådanne anlægs kapacitet? Derudover bedes ministeren

vurdere, om der er mulighed for at ændre lovgivningen, således at det er muligt for ejere

af sådanne solcelleanlæg at forære den produktion af strøm, der går ud over de 6 kW, til

den fælles elproduktion. Der henvises til vedhæftede borgerhenvendelse.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra ikkemedlem af udvalget (MFU) Christian Rabjerg

Madsen (S).

Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Christian.Rabjerg.Madsen@ft.dk og til

lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Thomas Danielsen
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